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Referat bestyrelsesmøde nr. 1 – den 11. januar 2017 
Kl. 19.00 – i Kaj Lykke Golfklub 

 
Deltagere: Torben Pedersen, Torben Kjær Andersen, Heine Madsen, Hans Anton Sørensen, 
Susanne Olesen, Allan Skydt, Bjørn Lauritzen og Morten Mortensen 
 
Afbud: Ingen 

 
 

Dagsorden: 
 
 
Beslutningspunkter 

1. Godkendelse af dagsorden 
 
Godkendt uden bemærkninger. 
 

2. Godkendelse af referat fra sidste møde 
 
Godkendt uden bemærkninger. 
 

3. Budgetopfølgning 

i. Udvikling siden sidst 
ii. Hvor lander 2016 – med nogenlunde sikkerhed 
iii. Budget 2017 – og en fremskrivning til 2018 

 
Udviklingen i tallene siden sidst har været positiv, men endeligt resultat 
for 2016 foreligger ikke på nuværende tidspunkt – forventes dog positivt. 
 
Budget 2017 blev diskuteret og vil blive endeligt færdiggjort i løbet af kort 
tid, når de sidste oplysninger er indhentet og indregnet, dette gælder 
ligeledes fremskrivningen til 2018. 
 
 
4. Input fra medlemmerne 

 
2 medlemmer ønsker, at der spilles på sommergreens hele året også i 
vinterperioden, når vejret her tillader det. 
 
Baneudvalgsformanden vil i løbet af kort tid redegøre for dette tema 
via hjemmesiden og udsendelse af nyhedsmail fra klubben. 
 
 
Et medlem kan ikke forstå, at et Flex 5 medlem ikke må spille på par 3 
banen og benytte træningsfaciliteterne. 



    BESTYRELSEN 

 

2 

 

Dette er korrekt og vil blive fastholdt, idet det er en af fordelene ved at 
være fuldt medlem i stedet for flex medlem, at man bl.a. kan benytte 
alle faciliteter herunder par 3 banen. 
 
 
Et medlem kan ikke forstå, at han som passivt medlem skal betale så 
meget i kontingent uden rigtig at få noget få det. 

 
KLG’s kontingent for passivt medlemskab er afpasset de 
omkringliggende klubbers kontingent herfor. 

 
 
Et medlem mener, at Ribe Golfklub gerne vil have en greenfee 
ordning. 
 
Formanden tager kontakt til Ribe Golfklub herom. 
 
 
Et medlem foreslår, at klubben får mere aktivitet på de sociale medier. 
 
Vi vil undersøge og overveje, hvordan vi kan gøre dette fremover. 

 
 
Orienteringspunkter 
 

1. Den forestående generalforsamling – har vi styr på det der skal 
styr på? 
 
Der er styr på det meste, datoen er den 22. februar 2017 kl. 19:00 på 
Bramming Efterskole. 
 
 

2. Møde med restaurationen 
 
Der vil i næste uge blive afholdt et møde med restauranten angående 
kontrakten etc. 
 
 

3. Status på byggeprojekt/lokalplan 
 
Kommunens sagsbehandling forventes at være færdig i marts 
2017…(!) 
 
 

4. Orientering fra baneudvalgsformanden 
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Intet nyt. 
 
 

5. Orientering fra manager 
 

Det er vintertid og de daglige aktiviteter er begrænsede, så der var 
ikke så meget nyt fra manageren. 
 
 

Eventuelt og næste møde 
 
Ingenting 
 
Mødet sluttede ca. kl. 21:15  
 
 
Næste møde afholdes: Den 8. februar 2017 kl. 19:00 

 
 
 

For referatet: Hans Lauridsen  
 
 

Torben Pedersen (Formand) Hans Anton Sørensen (Næstformand) 
 
 
 
Heine Madsen (Kasserer) Torben Kjær Andersen (Baneudvalgsformand) 
 
 
Hans Lauridsen (Sekretær) 
 


